



国籍: 老挝

申请编号: 202531951562

## 预录取通知书

**SOMPHAVONG SOUTHIDA 女士:**

我们高兴地通知, 您已获得我校预录取资格。鉴于汉语水平尚未达到直接进入我校专业学习的标准, 请您于 2025 年 9 月起至 2026 年 7 月汉语补习, 汉补期间费用自理。2026 年 7 月 15 日前汉语水平考试 (HSK) 成绩须达到 5 级 180 分及以上, 方可取得正式录取通知书及《外国留学人员来华确认表》(JW202 表), 进入预录取的本科专业学习。

**学生类别:** 本科生

**学院(系):** 中国语言文学系

**录取专业:** 汉语言文学

**授课语言:** 汉语

**学习期限:** 2026-09 至 2029-07

**经费:** 全额奖学金 (含学费和生活费)

**注意:**

请于 2026 年 7 月 15 日前向我校提交 HSK5 级 180 分及以上证书, 我校复核后向广东省教育厅申请办理《外国留学人员来华确认表》(JW202 表), 如未按时提交 HSK 成绩或我校复核未通过、申办《外国留学人员来华确认表》(JW202 表) 未获通过, 将取消预录取资格。

学生本人签字

\_\_\_\_\_  
年 月 日



中山大学

2025 年 7 月 29 日



Nationality: Laos

Application No. 202531951562

## ***CONDITIONAL ADMISSION NOTICE***

**Dear Ms. SOMPHAVONG SOUTHIDA,**

Congratulations! We are pleased to inform you that you have been conditionally admitted to our school. As your Chinese proficiency has not yet met the criteria required for immediate admission, we ask that you improve your Chinese skills on your own at your own expense between September 2025 and July 2026. You must achieve a HSK Level Five certificate with a score of 180 points or above before obtaining the official certificate of admission and the Confirmation Form for Study in China (JW202 Form) to enter the admitted program.

***Category:*** Undergraduate

***School/Department:*** Department of Chinese Language and Literature

***Major:*** Chinese Language and Literature

***Language of Study:*** Chinese

***Duration of Program:*** Sep. 2026 to Jul. 2029

***Tuition Fees:*** Full Scholarship (including tuition fees and living expenses)

***Note:*** Please submit a HSK Level Five certificate with a score of 180 points or above to the school before July 15, 2026. Upon verification, the school will apply to the Department of Education of Guangdong for the Confirmation Form for Study in China (JW202 Form). Failure to submit HSK scores on time, pass the school's verification, or apply for the Confirmation Form for Study in China (JW202 Form) will result in the termination of your conditional admission.

Applicant's signature: \_\_\_\_\_

Date: \_\_\_ /Mon \_\_\_ Day/ \_\_\_ Yr.

**SUN YAT-SEN UNIVERSITY**

July. 29, 2025